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گــروه ورزش - از فصل نوزدهم 
لیگ برتر عجیب تر، فصل بیستم خواهد 
بود. اگــر فصل نوزدهم این مســابقات 
از اواســط شــیوع ویروس کرونا شــد، 
بیســتمین دوره مسابقات از همان ابتدا با 
این ویروس دست به گریبان است. با این 
وجود تقریباً نقل و انتقالات تیم های لیگ 
برتــری را می توان تا حدودی پایان یافته 
دانســت و یا حداقل می توان گفت اوج 

نقل و انتقالات گذشته است.
استقلال و پرســپولیس که همواره 
حاشــیه نقــل و انتقالات آنها از ســایر 
تیم های بیشتر اســت، با استفاده از همه 

ظرفیت هــای خود هر کــدام از حداکثر 
سهمیه لیگ برتری شان استفاده کردند و 
بازیکنــان مورد نظر را به خدمت گرفتند. 
با اینکه اســتقلالی ها هنــوز پنجره نقل و 
انتقالاتی خود را باز نکرده اند، اما با جذب 
نفراتی مثــل بابک مرادی، ســید احمد 
موسوی، متین کریم زاده، محمد نادری، 
رشید مظاهری، حسین مرادمند و مهدی 
مهــدی پور حضور موفقی در بازار نقل و 
انتقالات داشته و توانسته اند نیازهای خود 

را برطرف کنند.
سرخ پوشان نیز در سبد خرید نقل و 
انتقالاتی خود نفراتی مثل آرمان رمضانی، 

احســان پهلوان، حامد لک، سعید آقایی، 
علی شــجاعی، عیســی آل کثیر و میلاد 
ســرلک را دارند تا آنها هم توانسته باشند 

نیازهای خود را برطرف کنند.
پرســپولیس بر خلاف اســتقلال 
توانســت از خریدهای جدیدش در لیگ 
قهرمانان آســیا اســتفاده کرده و در عمل 
هم این بازیکنــان جدید عملکرد خوبی 
از خود به نمایش گذاشــتند و نشــان از 
عملکرد خوب ســرخ پوشــان در نقل و 

انتقالات داشتند.
مس رفسنجان قهرمان فصل گذشته 
لیگ دســته اول با بــه خدمت گرفتن ۱۶ 

بازیکن جدید رکــورددار خرید بازیکن 
در نقــل و انتقالات اســت. ربیعی که به 
خوبــی می داند باید چهره تیمش را لیگ 
برتری کنــد، با جذب بازیکنانی باتجربه 
حضور در بالاترین ســطح فوتبال ایران 
تلاش کرده تا مس را از قالب لیگ یک به 

لیگ برتر ببرد.
امید لطیفی، حســین شــنانی، داود 
نوشــی صوفیانی، رحیم زهیوی، سجاد 
آشــوری، ســعید کریمی، عقیل کعبی، 
علیرضــا دغاغله، علیرضا نقی زاده، عماد 
میرجــوان، فراز امامعلی، قائم اســلامی 
خواه، محمد آقاجانپور، مســیح زاهدی، 

میثــم نقــی زاده و ناصر ســالاری همه 
بازیکنان جدیدی هســتند که به خدمت 
تیم مس رفسنجان در آمده تا آنها بیشترین 

خرید را داشته باشند.
ماشــین ســازی را باید پر رفت و 
آمدترین تیم فصل دانســت. این تیم که 
بــا وحید بیاتلو ســرمربی جوانش راهی 
مســابقات لیگ برتر می شود ۱۳ بازیکن 
خــود را از دســت داده و در مقابــل ۱۱ 
بازیکن جدیــد به خدمت گرفته تا با ۲۴ 
تغییر، پر رفت و آمدترین تیم لیگ در نقل 

و انتقالات باشد.
صنعت نفت آبــادان هم با مجموع 

۲۲ بازیکــن ورودی و خروجی، بعد از 
ماشین سازی دارای بیشترین تغییر است. 
آبادانی هــا در این فصل ۱۱ بازیکن خود 
را از دســت داده و در مقابل ۱۱ بازیکن 
جدید به خدمت گرفته اند تا بالانس خود 

را در نقل و انتقالات حفظ کرده باشند.
گل گهر سیرجان هم تیمی پر تغییر 
در این فصل از مســابقات است. این تیم 
که با قلعه نویی کارکشــته وارد لیگ برتر 
می شــود ۸ بازیکن خود را از دست داده 
و در مقابــل ۹ بازیکن جدید به خدمت 
گرفته اند تا با ۱۷ تغییر یکی از تیم های پر 

تغییر فصل بیستم باشد.

آلومینیوم اراک که با رسول خطیبی 
از لیگ یــک به لیگ برتر صعود کرد و با 
همین مربی جــوان در لیگ برتر حضور 
پیــدا می کنــد، کم تغییرتریــن تیم لیگ 
برتری اســت. خطیبــی تنها یک بازیکن 
از دســت داده و ۴ بازیکــن را به خدمت 
گرفتــه که در بین ایــن ۴ نفر دو باتجربه 
مثل اســماعیل شریفات و عزیز معبودی 
قــرار دارند. خطیبی تا اینجای کار تیمش 
را کم تغییرترین تیم فصل بیســتم معرفی 

کرده است.
نســاجی مازندران را هــم باید از 
تیم های پر خرید و پر تغییر فصل دانست. 

ایــن تیم پر هوادار که از یک مربی جوان 
و تازه سرمربی شده به اسم وحید فاضلی 
استفاده می کند، ۸ بازیکن خود را از دست 
داده و در مقابــل ۱۲ بازیکــن به خدمت 
گرفته تا هم یکی از تیم های پر رفت و آمد 
و پر تغییر باشد و هم یکی از رکوردداران 

خرید بازیکن در فصل جدید باشد.
احتمــال میــرود بیســتمین دوره 
رقابت های فوتبــال لیگ برتر از روز ۱۶ 
آبــان مــاه با حضور ۱۶ تیــم به صورت 
دوره ای برگزار  شــود. پرســپولیس در 
چهار دوره گذشــته این مسابقات عنوان 
قهرمانی را به خود اختصاص داده است.

گزارشی از نقل و انتقالات لیگ بیستم؛

 بیستمین دوره رقابت های فوتبال لیگ برتر در شرایطی از اواسط آبان آغاز خواهد شد که برخی تیم ها تغییرات زیادی در ترکیب خود داشته  اند و دو تیم پرطرفدار تهرانی هم از 
ظرفیت خود استفاده کردند.

استفاده استقلال و پرسپولیس از همه 
ظرفیت ها پوست اندازی مس و ماشین سازی

برایفتحلیگقهرمانانآسیاآمادهمیشویم
گروه ورزش -  سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس درباره شرایط سرخ های ایران 

توضیحاتی را بیان کرد.
یحیــی گل محمدی ســرمربی تیم 
فوتبال پرســپولیس گفت: مــا تمرینات 
سنگین و فشرده ای را پشت سر گذاشته ایم. 
تلاش می کنیم تا با آمادگی خوب مسابقات 
را شروع کنیم. سعی کرده ایم روی کار های 
فنی خودمان تمرکز کنیم، اما کتمان نمی کنم 
که در برخی موارد حواشی به حدی تنش 
زا بود که برخی روز ها تمرکز کافی وجود 
نداشت. بازیکنان تیم هم درگیر مشکلاتی 
بودند، اما ســعی کردند تمرکزشان روی 
تمرینات باشد تا برای سربلندی پرسپولیس 

با آمادگی خوب لیگ را آغاز کنند.
گل محمــدی در ادامــه گفــت: ما 
انگیزه زیادی داریم. بازیکنان پرسپولیس 
خوشبختانه با کسب جام ها و موفقیت ها 
اشباع نمی شوند و این مسئله در کنار اتحاد 
و همدلی پرسپولیسی ها برگ برنده تیم در 
سال های اخیر بوده است. به این بازیکنان 
درود می فرستم. آن ها هم در لیگ نوزدهم 
و هم در بازی های لیگ قهرمانان آســیا با 
غیرت جنگیدند، ســنگ تمام گذاشتند و 
اکنون نیز تلاش می کنند که پرســپولیس 
شروع قدرتمندانه ای در لیگ بیستم داشته 
باشد. این انگیزه ها را به خوبی در بازیکنان 
می بینــم. آن ها به رغم مشــکلات با تمام 

وجود در حال تلاش و تمرین هستند.
سرمربی پرسپولیس درباره مشکلاتی 

کــه در تیم وجود دارد گفت: پس از فینال 
آســیا به دلیل مشکلاتی که وجود داشت 
مقداری تیم به حال خود رها شــده بود و 
عملا به آن رســیدگی نمی شد. متاسفانه با 
مشــکلاتی مواجه شدیم، اما اجازه ندادیم 
این کمبود ها و مشکلات رسانه ای شود چرا 
که تیم پرسپولیس نیاز به آرامش داشت. به 
طور کلی ما و بســیاری از بازیکنان سعی 
کردیــم در قبال تنش هــای آزاردهنده که 
ایجاد شده بود هم صبر پیشه کنیم و حرفی 
نزنیم تا آرامش تیم بیش از پیش تحت تاثیر 
اتفاقات بیرونی و حاشــیه ای قرار نگیرد. 
هرچند این مســئله بسیار سخت بود، اما 
سعی کردیم با خودمان کنار بیاییم و برای 
پرسپولیس و ســربلندی هواداران هم که 
شــده از طرح برخی مسائل صرف نظر و 
کاری کنیم که در نهایت تیم بتواند با آرامش 
بیشتری تمرین کند. به هر حال مشکلاتی 
ایجاد و حرف هایی بیان شــده و حتی بی 
احترامی هایی صورت گرفته است. در حال 
حاضر هــم تمایلی به صحبت درباره این 
حواشی ندارم و نمی خواهم درباره خودم 
هم صحبت کنم، اما وظیفه خودم می دانم 
درباره بازیکنان تیم مســائلی را بگویم و 
از آن هــا تقدیر کنــم.گل محمدی در این 
باره تصریح کرد: بازیکنان فصل گذشــته 
مطالباتــی از قرارداد و آپشــن ها دارند که 
به رغم قول هایی که داده شــده بود تحقق 
نیافت. اکنون هم بازیکنان بابت فصل جدید 
ریالی دریافت نکرده اند. بازیکنان جدید 

هم به غیــر از یکی - ۲ نفر هنوز دریافتی 
نداشــته اند. تلاش آن ها با تمام وجود در 
تمرینات بدون طرح موضوعی در رسانه ها 
واقعا قابل تحســین است. ما امیدواریم که 
مشکلات مالی تیم مرتفع شود البته می دانم 
که بخشــی از درآمد باشــگاه که از طریق 
کارگزار بوده پیش خور شــده و مدیریت 
جدید کار سختی برای تامین منابع مالی در 
پیش دارد. این را هم می دانیم که هزینه های 
باشگاه خیلی بیشــتر از درآمد ها است و 
باشــگاه در این برهه سخت اقتصادی کار 
ســختی دارد، اما خب به هرحال بازیکنان 
هم حق و حقوقی دارند که به آن ها پرداخت 
نشده و امیدوارم که مدیریت جدید باشگاه 
بتوانــد با تدابیری که می اندیشــد بر این 
مشکلات غلبه کند و باشــگاه در آستانه 
آغاز لیگ و قبل از فینال آسیا بتواند با تزریق 
بودجه به تیم بازیکنان را در شرایط ذهنی و 
روحی خوبی قرار دهد. انشاالله پس از آن 
با وصول درآمد های آسیایی شرایط کمی 

تغییر می کند.
سرمربی پرسپولیس درباره انتصاب 
جعفر سمیعی به عنوان مدیرعامل جدید 
باشگاه پرسپولیس گفت: مدیرعامل باشگاه 
طبق ساختار آن با نظر وزارت ورزش، وزیر 
محترم و هیئت مدیره انتخاب و منصوب 

می شــود. این یک موضوع کلان اســت 
که ما حق دخالــت در آن را نداریم و تابع 
تصمیمات مسئولان هستیم. سمیعی هم 
منتخب وزارت ورزش به عنوان ریاســت 
مجمــع و هیئت مدیره اســت. بنده این 
ســمت را به او تبریک می گویم و سمیعی 
آرزوی بهترین هــا را دارم و می دانــم که 
قطعــا با چالش های زیادی مواجه خواهد 
شد که اصلی ترین آن چالش مالی است و 
مسئولیت خطیری را پذیرفته است. برای او 
و مجموعه همکاران سمیعی آرزوی توفیق 
دارم. برایــن معتقدم که موفقیت مدیریت 
باشــگاه توام با موفقیت تیم پرســپولیس 
خواهد بود و امیدوارم که ســمیعی بتواند 
بــه اهداف مدنظر خود دســت یافته و در 
پرسپولیس موفق باشــد. همچنین برای 
شــکوری که از پیشکسوتان پرسپولیس 
اســت و به مجموعه مدیریتی ملحق شده 
آرزوی موفقیــت دارم و معتقدم که او هم 
می تواند منشاء بسیاری از اتفاقات خوب 
و مثبت باشــد. از پیگیری های دلسوزانه 
علیپــور که مدام با مــا در ارتباط بوده و ۲ 

باری هم
سرمربی پرسپولیس درباره آخرین 
وضعیت بشار رسن گفت: بشار تمرینات 
خود را انجام می دهد و مســائل مربوط به 

قرارداد او با پرســپولیس و پیشنهاداتی که 
دارد مربوط به باشــگاه است. من پیش تر 
نظرم را در این باره به باشگاه و بشار اعلام 
کرده ام و بشار رسن هم این روز ها با تمرکز 
و پشــتکار در خدمت تیم است. بنده یکی 
- ۲ شــب قبل از سفر بشار رسن به عراق 
بــه هتل محل اقامــت او در تهران رفتم و 
مفصل با او درباره پیشنهاد کلان تیم قطری 
و شرایط خاص پرسپولیس برای فینال آسیا 
و میزان علاقه هواداران به او صحبت کردم. 
بشار یک بازیکن زحمتکش است که قدر 
محبت های هواداران را می داند. همان شب 
احساس کردم که او با خودش کنار آمده و 
در تیم خواهد ماند و به او مرخصی هفت 
روزه دادم تا در سالگرد درگذشت مادرش 
کنار خانواده خود باشــد و با خود خلوت 
کــرده و تصمیم خوب، منطقی و حرفه ای 
بگیرد و بــا تمرکز خوبی برای حضور در 
تمرینات به تهران بازگردد. بشار هم طبق 
قولی که داده بــود در موعد مقرر آمد و با 

تمام وجود تلاش می کند.
گل محمــدی دربــاره وضعیــت 
دروازه بــان کروات پرســپولیس گفت: 
امیدوارم مشکل رادوشویچ هرچه زودتر 
رفــع و او به تمرینات ملحق شــود. رادو 
مطالباتی دارد. انشــاالله مشکلات او حل 

شــود. چند روز قبل با او صحبت 
کردم. دلخوری ها و خواسته هایی 
براســاس قرارداد داشــت که 
انشــاالله خیلی زود با پیگیری 

باشگاه حل خواهد شد.
گل محمــدی درباره 
رضایــت خــود از نقــل و 
انتقالات پرســپولیس گفت: 

به هرحال مــا چند بازیکن که 
از ارکان موفقیــت تیم در فصل 

گذشــته بودند را از دست داده ایم. 
برای آن ها آرزوی موفقیت می کنم. 
بازیکنانی جذب شــده و برخی را 

هم مدنظر داشــتیم که امکان 
جذب آن ها بــه دلایل 

متعدد فراهم نشــد. 
در حال حاضر نقل 
و انتقالات ما هنوز 
به پایان نرســیده 
و احتمال دارد با 
توجه به جدایی 
۲ بازیکــن قبل 
از فینال آســیا 
و کمبود هایی 
 ۲ در  کــه 
پست داریم 

اقدام به جذب بازیکن جدید کنیم. البته با 
محدودیت هایی مواجه هستیم؛ گزینه ها 
هــم محدود هســتند و ســعی می کنیم 
انتخاب های خوبی داشته باشیم. 

در این بــاره چند گزینه را مدنظر داریم و 
پس از تصمیم نهایی آن ها به باشگاه معرفی 
خواهیم کرد. خوشبختانه بازیکنانی که به 
تیم اضافه شــده اند همگی به پرسپولیس 
علاقه دارنــد و به رغم اینکه دریافتی هم 
نداشــتند با جــان و دل در حال تلاش و 
تمرین هستند و خیلی خوب با سایر نفرات 
هماهنگ شده اند. احترام به بزرگتر ها در 
تیــم حرف اول را می زند و همدلی خوبی 
در تیــم وجــود دارد. پرســپولیس برای 
کســب پنجمین قهرمانی متوالی در لیگ، 
قهرمانــی در ســوپرجام و جام حذفی و 
البته فتح لیگ قهرمانان آسیا تلاش می کند 
و در این مســیر نیاز به اتحاد، همدلی بین 
باشــگاه، تیم، هواداران، پیشکســوتان و 
اهالی رسانه و حمایت همه جانبه خانواده 
بزرگ پرســپولیس از تیم داریم. سرمربی 
پرســپولیس در پایان اذعان داشت: 
از همراهی هواداران بی نهایت 
ممنون هستم. آن ها هیچگاه ما 
را تنها نگذاشته اند. امیدواریم 
که بتوانیم دل هواداران را شاد 
کنیــم و از خجالت آن ها در 
بیاییم. ما تــلاش می کنیم 
آن هــا روز های پرالتهاب و 
ناراحت کننــده ای که پس 
از فینال آســیا پشــت سر 
گذاشتند را فراموش کنند. 
این موضوع میسر نمی شود 
به غیر از با کسب نتایج خوب.

برنامهچهارماههآمادهسازیتیمملیوالیبالایرانازسوی»الکنو«
 گروه ورزشــي - اعضای کمیته 
فنی و اتاق فکر انتخاب ســرمربی تیم ملی 
والیبــال، با اکثریــت آرا ولادیمیر آلکنو و 
دانیل کاستلانی را برای هدایت ملی پوشان 
در لیگ ملت های ســال ۲۰۲۱ و بازی های 
المپیک توکیو انتخاب کردند. در این نشست 
که به ریاســت محمدرضا داورزنی رئیس 
فدراسیون والیبال برگزار شد، برنامه های دو 
گزینه مطرح و مورد تأیید قرار گرفت و مقرر 
شد فدراسیون، مذاکرات با این سرمربیان را 

برای توافق نهایی ادامه دهد.
پس از برگزاری جلسه سه ساعتِ اتاق 
فکر، نام الکنو و کاســتلانی دو گزینه ای که 
این روزها از طریق رسانه ها منتشر می شود 
یک بار دیگر از طریق فدراسیون مطرح شد.
محمود افشار دوست درباره ماحصل 
جلســه کمیته فنی گفت: طبق گزارش ارائه 
شــده از ســوی رئیس فدراسیون والیبال ۲ 
گزینه از میان ۵ گزینه پیشنهادیِ کمیته فنی 
نهایی شده اند. سه گزینه علی رغم میل باطنی 
خود برای همراهی تیم ملی والیبال ایران به 
دلیل مخالفت باشگاه هایشان انصراف دادند.
عضــو کمیته فنی ادامــه داد: الکنو و 

کاستلانی دو گزینه ای هستند که برنامه های 
خود را به فدراسیون ارائه داده اند. کاستلانی 
برنامه ای به نســبت تشــریحی و کلی ارائه 
داده اســت و الکنو برنامه پیشــنهادی خود 
را جزئی تر ارســال کرده است. الکنو حتی 
برنامه ۴ ماهه آماده سازی تیم ملی را ارسال 
کرده اســت و بــا توجه به اشــرافی که به 
بازیکنان ایرانی دارد نشــان داده والیال ایران 
را می شناســد. وی تاکید کــرد: با توجه به 
رزومــه الکنو و قهرمانی المپیک، حضور او 
را در نیمکت تیم ملی در مقایسه با کاستلانی 

محتمل تر می دانم. نکته مهم بحث مذاکرات 
مالی اســت که داورزنی و همکارانش با دو 

گزینه باید انجام دهند.
افشار دوست در پاسخ به این سوال که 
آیا از مبلغ پیشنهادی گزینه ها اطلاعی دارد یا 
خیر؟ گفت: خیر در جلسه صحبتی از مبلغ 
پیشنهادی گزینه ها نشد. ولی داورزنی اعلام 
کرد با توجه به علاقه مندی هر دو گزینه برای 
هدایت تیم ملی والیبال ایران خیلی مسائل 
مالی را مورد توجــه قرار نداده اند. اما قطعاً 

نیاز است مذاکرات مالی را نیز انجام دهند.

عضو هیات رئیسه فدراسیون والیبال 
در پاســخ به این ســوال که به نظر شما آیا 
روند انتخاب ســرمربی تیــم ملی طولانی 
نشــده است؟ گفت: چرا ممکن است کمی 
طولانی شــده باشد. به هر حال مذاکرات به 
زمــان نیاز دارد. اطلاعی از جریان مذاکرات 
ندارم. به هر حال تا به توافق نهایی برســند 

زمان نیاز است.
وی در پاســخ بــه این ســوال که آیا 
ممکن اســت هیچیک از دو گزینه به توافق 
نهایی نرســند و در نهایت گزینه دیگر و یا 
حتــی مربی ایرانی انتخاب شــود؟ گفت: 
همچنین موضوعی در جلســه مطرح نشد. 
طبــق صحبت های داورزنی از میان الکنو و 
کاستلانی یکی بر نیمکت تیم ملی خواهد 

نشست.
افشار دوست درباره انتخاب سرمربی 
تیم نوجوانان نیــز گفت: تا لحظه ای که در 
جلســه حضور داشــت صحبتــی درباره 
ســرمربی تیم نوجوانان انجام نشد و بعید 
می دانم صحبتی هم بشود. از رسانه شنیده ام 
گزینه تیم نوجوانان انتخاب شده اما خبری 

از گزینه ندارم.

درروزهایافتمسی؛رونالدوهمچنانتوقفناپذیر
 گروه ورزشي - کریستیانو رونالدو، 
ســتاره پرتغالی یوونتوس تنها چند دقیقه 
برای گلزنی در ترکیــب تیمش زمان نیاز 

داشت.
یوونتوس چند هفته ای کریســتیانو 
رونالدو را در اختیار نداشت و ستاره پرتغالی 
و ۳۵ ســاله بعد از ابتلا به ویروس کرونا در 
اردوی تیم ملی کشــورش، نزدیک به سه 

هفته را در شرایط قرنطینه گذراند. 
دو تســاوی در ســری آ و شکست 
خانگی در لیگ قهرمانان برابر بارسلونا نشان 
داد یوونتوس چقدر به کریستیانو رونالدو 
وابسته است و او در دیدار برابر اسپزیا برای 
اثبات توانایی های خود به زمان چندانی نیاز 

نداشت. نیمه اول با تساوی ۱-۱ تمام شده 
بود و یوونتوس به دنبال زدن گل دوم بود.

در دقیقه ۵۶ نیمــه دوم بود که آندره 
پیرلو تصمیم گرفت کریســتیانو رونالدو 
را بــه جای پائولو دیبــالا وارد میدان کند و 
ســه دقیقه بعد این تعویض جــواب داد. 
روی پاس عمقی آلوارو موراتا، کریستیانو 
رونالــدو در موقعیتی تک به تک به زیبایی 
دروازه بان حریف را جا گذاشــت و با یک 
ضربه دقیق به سوی دروازه خالی موفق شد 
گل دوم یوونتوس را به ثمر برساند. رونالدو 
۱۲۶ ثانیــه بعــد از ورود به میدان موفق به 

گلزنی شد.
کریستیانو رونالدو فصل قبل عملکرد 

فوق العاده ای در ترکیب یوونتوس داشت 
و بــا زدن ۳۷ گل، رکــورد گلزنی در طول 
یــک فصل در تاریخ این باشــگاه را از آن 
خود کرد. شــاید این وابســتگی شدید به 
کریستیانو رونالدو شرایط را در ادامه فصل 
برای بیانکونری دشوار سازد، اما به هر حال 
در روزهایی که لیونل مســی به شدت افت 
کرده، کریستیانو رونالدو نشان داد فعلا قصد 

تمام شدن ندارد.
امــا در دقیقــه ۷۴ و با 

متوقف شدن فدریکو کیه 
زا در محوطه، یوونتوس 
صاحــب یــک ضربه 

پنالتــی هم شــد که 

رونالــدو با ضربه ای چیپ موفق به گلزنی 
شــد و در این دیدار دبل 
کرد. کریستیانو رونالدو 
در ســه بازی خود در 
فصل جاری ســری آ 
موفق به ثبت پنج گل 
و یک پاس گل شــده 

است.

چهارشنبه 14 آبان 1399، 18 ربیع الاول 1442 ،4 نوامبر 2020، شماره 3605

گل محمدی: انگیزه زیادی در پرسپولیس وجود دارد؛

حذفجامفجروزنهبرداریایرانازتقویمفدراسیونجهانی
 گروه ورزشي - مسابقات وزنه 
برداری جام فجر از تقویم فدراســیون 
جهانی حذف شــد تا انصراف ایران از 

برگزاری این رقابت ها قطعی شود.
صحبــت هایــی مبنــی براینکه 
فدراســیون وزنه برداری ایران ششمین 
دوره مســابقات بیــن المللی جام فجر 

را برگزار نکند شــنیده می شد اما حالا 
انصراف ایــران از برگزاری این رقابت 

ها قطعی شده است.
پیش از این فدراسیون جهانی وزنه 
برداری زمان برگزاری ششــمین دوره 
جــام فجر در تقویم خــود ۱تا ۵ فوریه 
۲۰۲۱  )۱۳ تــا ۱۷ بهمــن( اعلام کرده 

بود اما اکنون جــام فجر ایران از تقویم 
فدراسیون جهانی حذف شده است.

بــه این ترتیب انصــراف ایران از 
برگــزاری این رقابت ها قطعی شــد و 

جام فجر برگزار نمی شود.
به نظر می رســد علــت انصراف 
ایران مســائل مالی و شــیوع ویروس 

کرونا باشــد. سال گذشته این رقابت ها 
در استان گیلان برگزار شد که گزینشی 
المپیک بود اما فدراســیون برای تامین 
جایزه ۲۰هــزار دلاری مســابقات به 
مشــکل برخــورد  و بعــد از چند ماه 
توانست با وزنه برداران تسویه حساب 

کند.


